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Forplejningen til mødet består af en let lun anretning og kaffe 

 
 
 

Referat Rødovre Skoles skolebestyrelsesmøde 

Mandag den 13. maj 2019 kl. 17:15 – 19:45 
Mødet foregår i kontorbygningen  
  
 
Forældrerepræsentanter:  

Nina Hilsted Gemal, Christian Güttler, Jens-Halvor Zoffmann, Janne Refnov og Helle Nicola 

Jensen 

Medarbejderrepræsentanter:  

Anita Køster, Anne Marie Dela 

Elevrepræsentanter:  

Max Sindberg 

Ledelsesrepræsentanter:   

Niels Bille og Henrik Rasmussen 

Børne og Skoleudvalget:  

Afbud:  

Anne Therkildsen, Henrik Schulz, Nenad Nielsen, Kenneth Rasmussen 

 
1. Sag nr. 01.05.19 Valg af dirigent (2 min.)  
Aftalt på sidste skolebestyrelsesmøde, at dirigentrollen går på skift. 
Niels dirigent & Henrik Referent 
 
2. Sag nr. 02.05.19 Korte meddelelser fra (O) (15 min.) (max 2. min. pr. punkt) 
Elevrådet   
Intet nyt mikrobølg ovn på dagsorden til næste møde. 
Formand:   
Intet nyt 
Udvalg:   
Intet nyt 
Skoleledelsen:   
Status på fagfordeling, alle elever har været til skriftlige prøver, skoleledelsen ønsker også at 
afkorte skoledagen på mellemtrinnet og overbygningen og bruge timerne til holdtimer i de praktisk 
musiske fag + sprog. 7-8-9 naturvidenskabelige fag og 8. klasse faglig læsning. Der er sendt en 
ansøgning til KB. 
SFO – Anita:  
Der har været en god modtagelse af de nye børn, og det virker til, at være en god og harmonisk 
børnegruppe. Jesper & Rene er fulgt med 2. klasses børnene over på Tempo,og nye tiltag. 
Undervisningen –Anne Marie:  
En travl tid, med blandt andet nationale test og klasser der skal afsluttes. 
Kommunalbestyrelsen – Kenneth:  
Intet nyt. 
 
 
3. Sag nr. 03.05.19 Drøftelser af procedure af ny klassedannelse på 7.klassetrin. (D&V) (30 
time.) V. Niels 
Skolebestyrelsen skal forholde sig til om afvigelser fra ovenstående retningslinjer skal indskrive i 
skolens principper og hvordan dette eventuelt skal fremgå.    
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Punktet ”Fastholdelse af elever i udskoling” behandles i begyndelsen af kommende skoleår. 
Bilag: Procedure af ny klassedannelse på 7.klassetrin   
 
Skolebestyrelsen godkendte tillægget til proceduren, med en lille til rettelse, som Niels sørger for. 
 
4. Sag nr. 04.05.19 Status på byggesag (O)(10 min.) V. Henrik/Niels  
Byggemøde 23.april. En kort status på byggesagen.   
 
Det er blevet vedtaget, at udvidelsen af Rødovre Skole bliver ved den sydlige del af Ny Vestfløj ud 
mod marken. Det bliver lokaler af så fleksible karakter som muligt. Der har været et internt 
byggemøde, hvor der har været deltagelse af repræsentanter fra de forskellige personalegrupper, 
for at give deres besyv med i forhold til den praktiske hverdag. 
 
 
5. Sag nr. 05.05.19 Evaluering af skolebestyrelsens rolle ved  Åbenthus-arrangementet (15 
min) (D) V. 
 Niels 
Hvilke erfaringer tager vi med os?  
 
Hvis årsberetningen skal fremføres på Åbenthus dagen, skal det måske være i en anden form, da 
det ikke var det det store tilløbsstykke, og der var mere brug for en hjælpende hånd i 
støtteforeningens bod. 
Skolebestyrelsens årsberetning kunne måske komme med avisen på åbenthusdagen, for at nå ud 
til flere. 
Det var også tale om video eller stop motion film, men måske for ressource krævende. 
Årsberetningen skal måske allerede på som et punkt på skolebestyrelses mødet dec- jan. 
 
6. Sag nr. 06.05.19 Dialogmøde om Digital dannelse (O) (10 min.) V. Jens-Halvor 
Orientering om dialogmøde afholdt d. 4. april.  
 
Der var et oplæg fra SSP om digital dannelse, og bagefter en god dialog på tværs af skolerne. 
Hvordan inddrages og aktiveres forældrene. 
Hvordan kan der opnås et større og bredere fremmøde til dialogmøderne. Det skal give mening, og 
hvad er det der skal kommunikeres og hvordan. 
 
7. Sag nr. 07.05.19 Drøftelse og godkendelse af SB-mødeplan for kommende skoleår (D&V) 
(20 min) v. Niels 
Drøftelse af mødernes placering, herunder rullende dage, mødernes længde og starttidspunkt. 
Bilag: Forslag til møderække. 
 
Skolebestyrelsen vi enige om, at tidspunkt og længde af møderne gav god mening, også det at 
mødet rullede på forskellige dage. Der var enighed om at sende datoerne til  KB medlem, inden vi 
fastlagde datoer. 
Punktet tages derfor op igen næste gang. 
 
 
8.Sag nr. Valg af næstformand (V) (5 min.) V. Niels 
Næstformanden fungerer som formand i tilfælde af formandens forfald. 
Det er ikke et krav jf. styrelsesvedtægterne, at bestyrelsen vælger en næstformand. 
 
Jens-Halvor ville gerne på tage sig næstformandsposten, og træde til i det omfang, at det kan lade 
sig gøre, når formanden har frafald. 
Der er ingen, der kan deltage på det kommende formandsmøde. 
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8.A sag nr. undersøgelse af vikar forbruget på Rødovres skoler. 
Niels orienterede om vikarsituationen i forhold til den undersøgelse der lavet i perioden november 
18 til februar 19, der er fremlagt i Rødovre Lokalnyt i sidste uge, der viser at Rødovre Skole har det 
højeste vikarforbrug i kommunen på 16 %. Og væsentlig højere end de fleste andre skoler, og 
derfor er der skrevet et brev ud til forældrene på skolen. 
Der var en god debat om skolens vikarforbrug, men undres over fremstillingen, når der gås bagom 
tallene. Så skolebestyrelsen vil udarbejde et læserbrev, der bakker op om skolen. 
 
8. Sag nr.  08.05.19 Eventuelt (5 min.)  
Erhvervsrepræsentant er på valg. 
 
9. Sag nr. 09.05.19 Punkter til næste skolebestyrelsesmøde (5 min.)  

Budget, byggesag, AULA, SFO II, årsplan kommende år, trivselsundersøgelse og valg 
erversrepræsentant 

10. Sag nr. 10.05.19 Lukket punkt (5 min.) 
Eleverne deltager ikke, da der under punktet kan forekomme personsager.  
 
Med venlig hilsen 
Skolebestyrelsesformand 
Anne Therkildsen 

 
 

Kommende skolebestyrelsesmøder: Præsentation af Aula 
 
Formandsmøder: Kommende møde afholdes 16. maj   
 
Dialogmøde: 17/9-2019 afholdes møderne på Rødovregaard i Loen (tid:19:00-20:30) 
 
Punkter til dagsordener:  

 Se Årshjul 
 
 
 
 
 
 
 


